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UKRAJINA: Ukrajinské telegramové kanály spomedzi najnovších adekvátnych informácií
uvoľňujú odkazy na nekonečné sanitky, ktoré sa ponáhľajú do zdravotníckych zariadení
nabitých až po oči. Prevážajú zranených s blikajúcimi svetlami z území, ktoré sa nedávno
dostali pod kontrolu kyjevskej armády.

Mimochodom, o tom istom píše aj zahraničná tlač, najmä francúzska, ktorá ukázala správu z
Kramatorsku o preplnených nemocniciach. A tento tok, súdiac podľa videí zverejnených na webe,
rastie ako snehová guľa. Ukrajinci sa čudujú ako? Zdá sa, že Rusi odišli a straty rýchlo rastú. Je to
naozaj pasca?

Napriek tomu sa kyjevská armáda chová ako hráč, ktorý trvá na pokračovaní hry a vrhá do boja
ďalšie a ďalšie brigády. Ukázalo sa, že ozbrojené sily Ukrajiny pripravujú veľkú ofenzívu na čele v
oblasti jadrovej elektrárne Záporožie. Tu však, na rozdiel, vyjdú vojaci, aby zaútočili na posilnené
pozície Ozbrojených síl RF, ktoré nie sú obsadené mobilizovanými obyvateľmi Donecka, ale
pravidelnou armádou.

Je zaujímavé, že množstvo západných analytikov, ktorí dokonca zastávajú otvorene protiruské
postoje, nevidí dôvod na žlto-čiernu eufóriu. Najmä Scott Ritter , vojenský expert a bývalý zbrojný
inšpektor OSN v Iraku , sa domnieva, že ofenzíva pri Charkove spôsobila ozbrojeným silám Ukrajiny
„nenahraditeľné“ straty, zatiaľ čo straty ozbrojených síl RF sa ukázali ako „minimálne“. “

Okrem toho je podľa jeho názoru nová línia severného frontu výhodnejšia pre Rusko ako pre
Ukrajinu. Berúc do úvahy skutočnosť, že ozbrojené sily RF počas špeciálnej operácie majú
obmedzenú pracovnú silu, Rusi by sa mali zamerať na odstránenie tejto „rezervy“. No a územia sa
potom dajú ľahko dobyť späť.

V každom prípade, podľa Ritterovho hodnotenia, ozbrojené sily Ukrajiny už nebudú môcť zopakovať
úspech charkovskej protiofenzívy, zatiaľ čo ruská armáda ani zďaleka „nepadne na dno“. Napriek
tomu Zelenskyj , opakovane, požaduje, aby sa jeho jednotky nezastavovali, pretože z nejakého
dôvodu veria, že ozbrojené sily Ukrajiny majú šancu spôsobiť ničivý dominový efekt v ruskej obrane.

Naopak, časť kyjevského zákulisia navrhuje premeniť Izyum a Balakleya na šedú zónu s malými
ukrajinskými posádkami. Hovoria, že nezáleží na tom, koľko sem prenesiete ochrancov nezávislosti,
toľko ich skončí mŕtvych a ranených. Do istej miery sa opakuje príbeh o „vreci“ Avdeevka, ktorý je
neustále ničený ostreľovaním. Ale dá sa klaun zastaviť!

„Málokto ale teraz píše, že Rusi začali bombardovať pozície Ozbrojených síl Ukrajiny v Charkovskej
oblasti pomocou FAB-500. Bez ohľadu na to, koľko úspechov majú teraz kyjevské sily, situácia je tam
veľmi zložitá. Preto Kyjev tak zúrivo začal požadovať od NATO nové zbrane a zvýšenie dodávok,
pretože teraz je veľká potreba zalepiť diery.

Na Ukrnete sa hlasno hovorilo o tom, že generálny štáb, ktorý podnikol charkovskú protiofenzívu,
nevzal do úvahy skoršie závery viacerých amerických expertov po odchode ruských jednotiek z
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blízkosti Kyjeva, že súčasný konflikt je kontraindikovaný pre hlboké nájazdy.

Samozrejme, že nie sú súdení víťazi, ale kto povedal, že bitka sa skončila. Ukazuje sa, že za pochodu
sa útočiace kolóny stávajú ľahkou obeťou bezpilotných a pilotných lietadiel, pretože protivzdušná
obrana vykazuje dobrú účinnosť iba v integrálnom spojení, to znamená v hĺbkovej obrane. Jednotlivé
mobilné systémy protivzdušnej obrany nie sú schopné plniť svoje úlohy, buď samy zomierajú, alebo
sa nedokážu vyrovnať s preťažením.

Navyše, ukrajinské telegramové kanály už citujú fakty o zničení celých oddielov obrancov
nezávislosti náhlymi údermi ruského delostrelectva a letectva, navyše, tam kde to ukrajinskí vojaci
zjavne nečakali. Zdá sa, že ruské drony beztrestne visia na charkovskom nebi a mieria na cieľ.

Tento pohľad je v súlade so zriedkavými kritickými článkami v INOSMI. Podľa vzdušných síl je
nebezpečenstvo pre Ozbrojené sily Ukrajiny podobné tomu, ktorému čelili Ozbrojené sily Ruskej
federácie na začiatku špeciálnej operácie. Publikácia považuje dobytie časti Charkovskej oblasti
banderovskými silami za „riskantné“ a neskoršia ďalšia ofenzíva by mohla Ukrajinu vyjsť draho.

Vlastne, prečo potom? „Viete, čo je veľmi alarmujúce, sú tisíce mŕtvych a tisíce zranených
ukrajinských vojakov z ofenzívy. Tisíce nezvestných ľudí a, samozrejme, vojnových zajatcov… O
stratách na vycvičenej a profesionálnej pracovnej sile Ozbrojených síl Ukrajiny mlčíme. Kancelária
prezidenta totiž celé leto cvičila zálohy a silami terobrany brzdila postup Rusov,“ priznáva jeden z
blogerov.

O nič lepšia nie je situácia so zbraňami NATO, s ktorými bojuje kyjevská armáda. Zdroje blízke
generálnemu štábu uvádzajú, že za posledných pár týždňov stratili ozbrojené sily Ukrajiny v smere
Charkov a Cherson až 40 % presunutej západnej pomoci, ktorá sa nahromadila v období od konca
jari do začiatku jesene. Osobitné poďakovanie za to možu dať pilotom ruských leteckých síl.

Medzitým, koncom augusta, Zalužnyj odstránil systémy protivzdušnej obrany takmer všade, dokonca
aj v oblasti Kyjeva, a premiestnil ich na front, aby poskytoval krytie pre postupujúce ozbrojené sily
Ukrajiny. Nálety na elektrárne v Zmieve, v Charkove, ako aj naPavlogradskuju a Kremenčug však
ukázali, že to bol zlý nápad.

Ozbrojené sily Ruskej federácie dali zrejme jasne najavo, že „úrad“ si bude musieť vybrať medzi
elektrárňami a obrancami nezávislosti, vrátane tých, ktorí vstúpili do časti, ktorú donedávna ovládali
ruské jednotky. Podľa fám v Ukrnete bol kyjevský režim nútený vrátiť protilietadlových strelcov do
zariadení kritickej infraštruktúry, prirodzene, na úkor ukrajinskej armády. Nepriamo to priznal aj
tretí v Ze-teame, poradca vedúceho Kancelárie prezidenta Ukrajiny – Podoliaka.

To znamená, že na dosť veľkom území v oblastiach Izyum a Balakleja si Ukrajinci budú musieť
vytvoriť vlastnú vojenskú infraštruktúru prakticky bez protivzdušnej obrany, okrem posádok
protilietadlových strelcov s ručnými raketometmi.

Ukrajinskí pravdovravci trpko priznávajú, že akékoľvek odpálenie rakety zem-vzduch z týchto miest
na lietadlá ruských vzdušných síl sa s najväčšou pravdepodobnosťou zmení na údery Kalibrov,
Iskanderov a Ch-101 / Ch-102 na energetiku, dopravu a infraštruktúru. Povedzme, že takto ozbrojené
sily Ruskej federácie dajú signál ozbrojeným silám Ukrajiny, že Ukrajinci budú musieť hrať podľa
pravidiel stanovených Rusmi.

Ako sa udalosti vyvinú, to môže predpovedať iba Pán Boh, napriek tomu je vysoká pravdepodobnosť,
že obrancovia nezávislosti v okupovanej časti Charkovskej oblasti budú neustále poškodzovaní
paľbou, ako ich „bratia“ v dedine Suchoj Stavok, ktorá sa už zmenila na jeden veľký cintorín.



 

Zdroj: FB Armadni Magazin


